

## **GERMAN**

Official Evolution Magazine | Edition 1

BIO Face-Lifting

Gesichtsstraffung, rein biologisch  
Falten werden reduziert, feiner und wirken praller

Das bekannte Face-Lifting stellt ein straffendes Konzept für Gesicht, Hals und Dekolleté dar. Eine Maskenmischung aus konzentrierten Biostoffen entfaltet ihre glättende Wirksamkeit, saugt verbrauchte Fette und Ablagerungen aus den Poren auf und aktiviert die Lymphe. Somit wird die Durchblutung und Feuchtigkeitssirkulation angeregt.

Während die Maske arbeitet, können Sie abschalten, entspannen und sich auf das Ergebnis freuen, denn dies zeigt sich bereits nach der ersten Behandlung.

Anschließend werden Linien, Fältchen und Falten befüllt. Je nach Hautzustand und Alter werden Hyaluron, Kollagen, Elastin, Peptide und Aloe Vera eingesetzt.

Das Resultat: Falten werden gemildert und das gesamte Hautbild wird verbessert, feiner und wirkt praller.

## **ENGLISH**

Official Evolution Magazine | Edition 1

BIO Face-lift

Face-lift, purely biological  
Wrinkles are reduced, become finer, and appear plumper

This face-lift technique introduces a firming concept for the face, neck and décolletage. A blended mask of concentrated bio-substances unfolds its smoothing effect, absorbs used fats and deposits from the pores, and activates the lymph nodes. This stimulates blood circulation as well as moisture circulation.

While the mask is doing its job, you can switch off, relax, and look forward to the results, as they are already visible after the first treatment.

Subsequently lines, wrinkles, and folds are filled. Depending on your age and on the condition of your skin, we may choose hyaluronic acid, collagen, elastin, peptides, and aloe vera.

The result: wrinkles are reduced, the facial skin becomes finer and its overall appearance is improved with a plumper appearance.